
 

 

 

     

 

Αθήνα, 04 Ιουλίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: τoν Υπουργό Υγείας 

Θέμα: Μετακίνηση ιατρών για την κάλυψη κενών  

Το ΔΣ της ΕΝΙΘ με ανακοίνωσή του καταγγέλλει τη σειρά μετακινήσεων γιατρών από τα 

νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης για την κάλυψη των τεράστιων κενών που υπάρχουν στα 

νοσοκομεία της περιφέρειας.  

Όπως σημειώνουν καθημερινά δεκάδες ιατροί λαμβάνουν «φύλλα πορείας» για μονοήμε-

ρες μετακινήσεις και εφημέρευση σε νοσοκομεία που απέχουν ως και 200 χιλιόμετρα μα-

κριά. 

Συγκεκριμένα, ακτινολόγοι από τα νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης μετακινούνται προς το 

νοσοκομείο Πολυγύρου, αναισθησιολόγοι προς νοσοκομείο Σερρών και άλλα νοσοκομεία 

της Βόρειας Ελλάδας, παθολόγος από Παπανικολάου στο νοσοκομείο Φλώρινας, παθο-

λόγοι από ΨΝΘ στη Πτολεμαΐδα. Επίσης οι ακτινολόγοι των νοσοκομείων της 4ης ΥΠΕ 

καλούνται να γνωματεύουν καθημερινά εξ αποστάσεως τις εξετάσεις αξονικού τομογρά-

φου που διενεργούνται στο νοσοκομείου Πολυγύρου.  

Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Είναι ενήμερος για την κατάσταση που επικρατεί στα νοσοκομεία της 

Θεσσαλονίκης και τις διαρκείς μετακινήσεις ιατρών από αυτά προς άλλα 

νοσηλευτικά ιδρύματα της περιφέρειας; 

2. Ποιες άμεσες πρωτοβουλίες προτίθεται να λάβει ώστε να σταματήσουν οι ιατροί 

να αισθάνονται «περιοδεύον θίασος», όπως οι ίδιοι καταγγέλλουν, και να 

καλυφθούν τα κενά με μόνιμο ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

Φωτεινή Μπακαδήμα 
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